

《单词百科:thematically是什么意思?thematically怎么发音?thematically的解释和用法》

英语单词thematically是什么意思?thematically怎么读?thematically怎么发音?简答网为您整理了thematically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



thematically的意思

1、主题的;主题上

thematically的双语例句

1、The books have been grouped thematically.

这些书籍已按专题进行了分类。

2、From late19th century till contemporary films, those programmes are thematically presented to create dialogues between heritage films and the local contemporary scene.

这些电影包括从19世纪到当代，主要代表了电影传统与本地时代场景的结合与对话。

3、Tree of Man is thematically multi-level and multi-facet.

澳大利亚作家帕·怀特的《人树》具有多层次、多侧面的主题。

4、While I applaud his innovation, I was not emotionally involved or thematically curious.

我赞赏这种创新，但本片无法勾起我的情感共鸣，影片主题也不是我感兴趣的领域。

5、What was tricky about Brookside, however, was how it fit thematically within Bain.

让人困惑的是Brookside如何与贝恩资本其他业务契合。

6、Similarly, its promotion of Hong Kong's service exports is structured thematically around clusters of related service industries.

在推广香港的服务业出口方面，该局同样制定推广主题，把相关的服务行业归类。

7、This definition necessitates the conformation of 'choice' to the criterion of 'thematic relevance', hence excluding all those thematically irrelevant choices from the current study.

该定义使“选择”必须符合“主题相关”的标准，从而把与主题无关的“选择”排除在外。

8、The thematically inferential difficulty of less skilled students might be caused by the limitation of online processing capacity.

较低语言理解能力被试在主题推理加工上的困难可能是由认知加工系统实时加工能力较差造成。

9、Thinking thematically is especially good because search engines tend to rate a page higher if it belongs to a site the theme of which fits into the keyword string.

主题思想是特别好，因为搜索引擎往往会率较高的网页，如果它属于一个网站的主题安装到哪个字符串关键字。

10、The exhibition is arranged thematically; in addition to "Beauty and Love", there is also.

此次展览以主题进行安排；除了“美与爱”，还有。

11、 It thus specializes in illustrating the thematic meanings and aesthetic values of literary texts, and focuses on linguistic choices that are thematically or artistically motivated.

它是连接语言学与文学批评的桥梁，注重探讨作者如何通过对语言的选择来表达和加强作品的主题意义和美学效果。

12、 It's very "beauty and the beast" thematically.

真是“美女与野兽”的现代版

13、 Thus, thematically, Thomas Hardy can be regarded as the precursor to modernism.

因此，就其创作主题而言，哈代堪称现代主义先驱。

以上是简答网为您整理的thematically怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于thematically的用法、thematically的释义、thematically的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/thematically>

